

项目授权

Project Authorization

兹证明<u>江苏皓昶科技有限公司</u>有权以自己的名义就如下单个指定项目("指定项目")独立销售如下表所示的 Siemens Healthineers 合同产品服务("合同产品服务")。

It is hereby certified that <u>JIANGSU HAOCHANG TECHNOLOGY Co. Ltd.</u> has the right to independently sell, in its own name, the specified products service(hereinafter referred to as "Contractual Products Service") of Siemens Healthineers for the specified project (hereinafter referred to as "Project") as listed in the table below.

"合同产品服务"和"指定项目"如下表所示:

Contractual Products Service and the Project are specified below:

Contractual Products Service 合同产品服务	SOMATOM go Series(备件)、SOMATOM go Series(保修合同)
Project 指定项目	南通市通州区十总镇骑岸卫生院 南通市通州区十总镇骑岸卫生院 CT 球管更换及三年整机保修项目 南通市通州区十总镇骑岸卫生院 2025 年 2 月 (第 1 批)政府采购意向公 告

此证明书仅作为<u>江苏皓昶科技有限公司</u>有权就指定项目销售 Siemens Healthineers 合同产品服务的证明,并未在<u>江苏皓昶科技有限公司</u>与任何西门子实体之间创设委托代理关系。销售的细节应由单独的销售协议具体规定。

This Certificate shall only be the proof of right to sell Siemens Healthineers Contractual Products Service for the Project, which shall not create agency relation between <u>JIANGSU HAOCHANG TECHNOLOGY</u> <u>Co. Ltd.</u> and any Siemens entities. The details of the transaction shall be set forth in separate sales agreements.

[Seal/盖章

授权有效期: 2025 年 03 月 17 日至 2025 年 12 月 31 日

The authorization is valid from March 17th, 2025 to December 31st, 2025 2025年03月17日

日期: 2025 年 03 月 17 日验证码: 2025E046PDate: March 17th, 2025查询电话: 4009208833